
NAME: (INSERT FULL NAME OF DECEASED)      
DECEASED:   (DATE)
MEDICARE #:   (### ### ###) 

Pursuant to Section 4 and/or 6 of the Coroner’s Act, I am investigating the circumstances relating to the above-noted death.

The purpose of this letter is to advise that I require XXXXXXXXX relating to the above-noted individual.  I have reasonable and probable grounds to believe it is relevant to this investigation.  My authority to request this record and your authority to release it is Section 9.1(1)(b) and (c) of the Coroner’s Act which can be found at http://laws.gnb.ca/en/ShowPdf/cs/C-23.pdf.

I do not require any original materials at this time.  Copies are acceptable and can be sent to the address listed below.  * Specifically, a copy of XXXXXXX for (enter date, location, and transport details here, if known).

I thank you in advance for your cooperation in this matter.  If you have any questions, please do not hesitate to contact me.

Sincere Regards,

(YOUR NAME), Coroner
(YOUR TELEPHONE NUMBER)
(YOUR ADDRESS)
FAX: (YOUR FAX NUMBER)
____________________________________________________________________________

NOM : (NOM DU DÉCÉDÉE)
DATE DU DÉCÈS : (DATE DU DÉCÈS)
NUMÉRO D’ASSURANCE MALADIE : (### ### ###)


J’effectue actuellement une investigation en vertu des articles 4 et 6 de la Loi sur les coroners concernant les circonstances du décès susmentionné.

La présente vise à vous informer que je demande XXXXXXXXX de la personne susmentionnée. J’ai des motifs raisonnables et probables de croire que c’est pertinent à mon investigation. Les alinéas 9.1(1)b) et c) de Loi sur les coroners, qui se trouve à l’adresse suivante http://laws.gnb.ca/en/ShowPdf/cs/C-23.pdf, m’autorisent à demander ce dossier et vous autorisent à le divulguer.

Pour le moment, je n’ai pas besoin de l’original des documents. Des photocopies suffiront et peuvent être envoyées à l’adresse ci-dessous. Spécifiquement, je cherche une copie de XXXXXXX pour (date, endroit, destination de transport, si connu).

Je vous remercie à l'avance de votre collaboration à cet égard. Si vous avez des questions, n'hésitez pas à communiquer avec moi.

Veuillez agréer, Madame OU Monsieur, l’expression de mes sentiments les meilleurs.
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